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PROTOKÓŁ Nr  XVI /2015 

z XVI Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 2 listopada 2015 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych.  Początkowo obecnych 20 radnych. Spóźniony radny Janusz 

Leszko. Od tej chwili obecnych 21 radnych. 

 

Sesja Rady Miasta rozpocz ęła si ę o godz. 8:00. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję,  

− przedstawiła porządek sesji:                                                                                                      

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/122/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 października 

2015r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

3. Uchwała w sprawie  zmiany uchwały Nr XV/123/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 października 

2015 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/245/2012 z dnia 12 listopada 2012r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

4. Uchwała w sprawie  zmiany uchwały Nr XV/124/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 października 

2015r. w sprawie wysokości stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/125/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 października 

2015r. w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny  

i leśny. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− omówił uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Ekonomicznej zostały przedstawione dwa warianty projektów 

uchwał, do podjęcia w zależności od tego, czy do sesji zostanie ogłoszona w Dzienniku Ustaw nowa 

ustawa o rewitalizacji, której niektóre przepisy będą musiały być uwzględnione w uchwałach  

podatkowych niezależnie od obecnie proponowanych zmian, 

− przeprosił za zaistniałą sytuację dotyczącą konieczności skorygowania w dniu dzisiejszym uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji w dniu 19 października 2015r., 
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− Regionalna Izba Obrachunkowa już wcześniej sygnalizowała konieczność uwzględnienia tych zmian, 

które mają być uchwalone dzisiaj,  

− to, że radni otrzymali wówczas projekty uchwał zawierające błędne zapisy jest winą Urzędu Miasta  

i urzędników, za co radnych przeprasza, 

− wynika to jednak z faktu, że przedtem wszystkie gminy taki zapis stosowały, i że Regionalna Izba 

Obrachunkowa zmieniła stanowisko w ostatnim czasie, 

− i tak jednak będzie konieczność ponownego spotkania radnych po wejściu w życie nowych przepisów, 

ponieważ trzeba będzie w uchwałach wskazać nowe podstawy prawne. 

 

Roman Matuszak radny: 

− druga wersja uchwał, o których mówił Burmistrz, jeżeli wejdą w życie, będzie oznaczać znaczący 

wzrost podatku od nieruchomości. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że tu chodzi o tereny podlegające rewitalizacji, których miasto nie posiada, dlatego ten zapis 

ustawy nie będzie dotyczył Szczecinka, 

− przykładowo: jeśli ktoś kupi za obniżoną cenę działkę podlegającą rewitalizacji, i w ciągu 4 lat  

nie zrealizuje na tej działce inwestycji, to będzie obciążony podwyższonym podatkiem od 

nieruchomości, 

− ten zapis będzie obowiązywał po opublikowaniu nowej ustawy w Dzienniku Ustaw, i chociaż  

nie dotyczy sytuacji istniejącej w Szczecinku, trzeba będzie wskazać go jako podstawę prawną  

w uchwale podatkowej. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Janusz Leszko. Obecnych 21 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poprosiła o nieodbieganie od tematu obrad, 

− poinformowała o dołączeniu do zebranych spóźnionego radnego Janusza Leszko, i że na sali obrad 

obecnych jest już 21 radnych. 

 

Roman Matuszak radny: 

− dobrze, że Burmistrz przeprosił za to, że dwa tygodnie temu przedstawiono radnym błędne projekty 

uchwał, ale to Przewodnicząca Rady Miasta skierowała do radnych te uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, że wina w tej kwestii leży po stronie Urzędu Miasta, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  
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W głosowaniu jawnym  Rada Miasta 16 głosami „za” , przy 0 głosach „przeciw” i 5 głosach  „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę: 

Nr XVI/132/2015  

w sprawie zmiany uchwały Nr XV/122/2015 Rady Miasta  Szczecinek z dnia  

19 października 2015r. w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od nieruchomo ści. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  

− przypomniał jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę: 

Nr XVI/133/2015  

w sprawie  zmiany uchwały Nr XV/123/2015 Rady Miast a Szczecinek z dnia  

19 października 2015 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/ 245/2012 z dnia 12 listopada 2012r.  

w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od środków transportowych. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 5 głosami „za”, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XVI/134/2015  

w sprawie  zmiany uchwały Nr XV/124/2015 Rady Miast a Szczecinek z dnia  

19 października 2015r. w sprawie wysoko ści stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru.  
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Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 5 głosami „za”,  

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XVI/135/2015  

w sprawie zmiany uchwały Nr XV/125/2015 Rady Miasta Szczecine k z dnia  

19 października 2015r. w sprawie ustalenia wzorów formula rzy informacji i deklaracji na podatek od 

nieruchomo ści, rolny i le śny. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zakończyła sesję. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 08:12.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

     Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski                 Katarzyna Dudź 


